

Havneforeningen

Referat for bestyrelsesmøde i Havneforeningen

Torsdag d. 22/08 - 2024 kl. 19.00.

Mødet afholdes i Sejlerstuen.

Fremmødte: Kurt Becher, Lennart Olsson, Mogens Holm, Rasmus Olsen, **Per Nissen**

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (20/06-2024) - Godkendt

2. Opfølgning generalforsamling

2.1 Kommende kontingentstigninger – skal de følge udviklingen i samfundet generelt? - Rasmus og Lars laver et forslag til hvordan vi gøre det.

3. Sidste nyt fra:

3.1 Formanden (Næstformanden)

- Uddybning af renden – der skal holdes hårdt på ved AAK i 2025. Rasmus vil gerne opdateres på status løbende.
- Indkøb af nyt "tang-net" - Vil SI dække nogle udgifter?
Vi tager det med på næste SI-møde.
- Sætning af nye pæle, udføres i foråret 2025. Vigtig med klar aftale til den tid. Lennart vil forsøge at lave en aftale med ANF, så vi kan dele udgiften med at kalde DBB herop.
- Lennart ønsker joller flyttet internt på vinterpladsen (se billede)

- Mastekran gennemgang af omkostninger der senere år og drøftelse om køb af ny. Ny mastekran – seneste tilbud 150.000, - ekskl. fundament. Om nyt fundament nødvendigt RO overslag 40.000,

Omkostninger de seneste år:

- o 2018: 19.870, -
- o 2019: 1.950, -
- o 2020: 0, -
- o 2021: 24.123, -
- o 2022: 0, -
- o 2023: 21.923

Siden 2018 er der i gennemsnit brugt 11.311, - kr. pr. år.

Vi tager det med som et punkt på generalforsamlingen. I mellemtiden undersøges muligheden for udskiftning af dele på mastekran, eller ombygning af krøjesystem.

Således bibeholdes den "gamle" mastekran med en mindre investering end køb af ny.

3.2 Havnefogeden, status gæstesejlere samt projekter den kommende periode (LO) - 60 fod motorbåd – ikke mere interesse fra ejeren.

3.3 S/I (Per Nissen, Kurt Becher, Mogens Holm)

4. Økonomi:

4.1 Status på kontingent, herunder restancer (LA)

- Status på båd fra dødsbo, sidst sendt til inkasso (LA)
- Status på restancer til jurist. Sidst sendt til inkasso. (LA)

Til gennemgang i aften er her status vedrørende medlemmer som mangler at betale kontingent: Der er i alt 25, som mangler at betale. Det er i alt 167.900 kr., som fordeler sig således:

- 105.490 kr. ligger hos advokaten, 12 stk. (han har fået betaling fra 7 stk. i kassen) Jeg har lige aftalt med advokaten, at han kører en rykker omgang mere, inden vi i bestyrelsen tager stilling til, om vi skal indgive en stævning mod vores egne medlemmer.
- 6.085 kr. skyldes for 2024. Lennart sørger for opkrævning.
- 50.350 kr. 2. rykker (11 stk).
- 5.975 kr. som opsagt 28/5-24
- Advokaten sørger for at anmelde vores krav i dødsboet.

4.2 Salg af pladser (LO) - vi har solgt 3 pladser + 5 nye lejere af pladser, og ca. 10 der har solgt deres plads

4.3 Budget 2024 (LA) - Kort orientering - Forslag vedr. opsigelsesvarsel og penge retur (LA) - Opsiger man sin plads efter 1. Januar, skal man betale kontingent for året.

5. Indkomne punkter:

5.1 Slæbested? (PN)

6. Status på opgaver / projekter:

6.1 Moleforsøg herunder permanent moleløsning (RO)

RO meldte til udvalget, at kommunen er orienteret om udfordringen og arbejdsgruppen løbende presser på ved AAK. AAK, COWI og POA arbejder pt. på en gennemgang og evt. løsning. Når denne er på plads bør vi kigge på om lokalpolitikere skal inddrages.

6.2 Stativer og vogn (miljøplads), mastekran, stor kran → langsigtet plan. - Status (PN og MH)

6.3 Uddybning af havnen i fremtiden sammen med renden (RO)

Status: RO har fremsendt skitse til kommunen om forslag til ny prøveområde. Således er der en lille chance for uddybning af bassin lige inden for indsejlingen sammen med renden. Afventer pt. AAK. RO rykker for svar.

6.4 Tilretning af bestemmelser (KB) -

Nye bestemmelser skal bruges som værktøj til at rydde op på vinteropbevaringspladsen.

6.5 Opdatering hjemmeside (PN) - er åbnet igen.

Vi skal gennemgå og opdatere snarest - prioriteres ved næste møde.

6.6 Facebookside – administrator

6.7 Kan vi bruge camperplads til maste klargøring?

(Indtil 15. Maj) RO laver kortudsnit, der kan komme på hjemmeside og evt. nyhedsbrev. Vilkår skal kommunikeres klart ud.

6.8 Velkommen til Nibe havn – modtagelsespakke. - Opgave for NS

6.9 Nyhedsbrev? - Skal vi gå videre med dette?

ja. skal tages sammen med hjemmeside. dog har hjemmeside 1. prioritet. (Navn på mast i masteskuret og vigtigt med navn på stativer!)

6.10 Fast punkt på mødedagsordenen fremadrettet - tilrettelse af hjemmesiden og beskrive nyheder fra havnen.

7. Eventuelt.

Bestyrelsesmøderække 20-06-2024, 22-08-2024, 24-10-2024, 12-12-2024, 20-02-2025.
GF2025, 03-04- 2025.

